

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today the appointment of the Canadian delegation to attend the Commonwealth Meeting of Ministers concerned with Youth Matters being held in Lusaka, Zambia from January 29 to February 3, 1973. The Conference will be concerned with the possibilities for Commonwealth co-operation and action in this area prior to the Heads of Government Meeting in Ottawa later this year.

The Delegation will be led by the Honourable Paul Martin, Government Leader in the Senate, and Member of the Cabinet. The delegation comprising representatives of both the federal and provincial governments will include:

- Mr. Bernard Ostry     Assistant Under-Secretary of State (Citizenship)
- Mr. John Schioler     Department of External Affairs
- Mr. Abraham Chiasson   Assistant Chief, Youth Division,  
Department of Manpower and Immigration
- Mr. Robert Andras     Chairman, Youth Participation Group,  
Secretary of State Department
- Mr. Michel Chaloult   Adviser, International Relations Division,  
Department of Intergovernmental Affairs, Quebec
- Mr. Calvin Lee         Member of the Legislative Assembly, Alberta
- Dr. H. K. Kennedy     Director of Health Services, British Columbia
- Mr. J. B. Toole        Director, Intergovernmental Affairs,  
Cabinet Secretariat, New Brunswick.

\*           \*           \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui la composition de la délégation canadienne à la Réunion des Ministres du Commonwealth intéressés aux questions de la jeunesse qui se tiendra à Lusaka, Zambie, du 29 janvier au 3 février 1973. La Conférence se penchera sur l'action et le coopération que le Commonwealth pourrait envisager d'exercer avant la réunion des chefs de gouvernement qui doit avoir lieu à Ottawa plus tard au cours de l'année.

Monsieur Paul Martin, le Leader du Gouvernement au Sénat et Membre du Cabinet, agira comme chef de la délégation du Canada qui comprendra des représentants des gouvernements fédéral et provinciaux. La délégation canadienne comprendra également:

- Monsieur Bernard Ostry     Sous-secrétaire d'Etat adjoint (Citoyenneté)
- Monsieur John Schioler     Ministère des Affaires extérieures
- Monsieur Abraham Chiasson   Chef adjoint, Direction de la Jeunesse,  
Ministère de la Main-d'oeuvre et de l'Immigration
- Monsieur Robert Andras     Président, Groupe de participation de la  
jeunesse, Secrétariat d'Etat
- Monsieur Michel Chaloult   Conseiller, Direction des relations internationales,  
Ministère des Affaires intergouvernementales, Québec
- Monsieur Calvin Lee        Membre de l'Assemblée législative, Alberta